

Title (en)

Device for confirming the authenticity or the absence of tampering with an object such as a document or a package.

Title (de)

Verfahren zur Feststellung der Echtheit oder Unversehrtheit eines Gegenstandes wie ein Dokument oder eine Verpackung.

Title (fr)

Dispositif pour certifier l'authenticité ou l'absence de violation d'un objet tel qu'un document ou un emballage.

Publication

EP 0656614 A2 19950607 (FR)

Application

EP 94402769 A 19941202

Priority

FR 9314529 A 19931203

Abstract (en)

The invention relates to a device for confirming the authenticity or the absence of tampering with an object such as a document or a package. It includes - a base sheet (5) intended to be stuck by one of its faces to the object, - a flexible and transparent flap (6), integral with the base sheet (5) and capable of covering over the latter, the face of the flap (6) able to come into contact with the base sheet (5) being covered by an adhesive product, and - a removable protective film applied to the face of the flap (6) which is covered with the adhesive product. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à un dispositif pour certifier l'authenticité ou l'absence de violation d'un objet tel qu'un document ou un emballage. Il comporte : une feuille de base (5) destinée à être adhésisée par une de ses faces à l'objet, un rabat souple et transparent (6), solidaire de la feuille de base (5), et susceptible de venir recouvrir cette dernière, la face du rabat (6) apte à venir au contact de la feuille de base (5) étant recouverte d'un produit adhésif, et un film protecteur amovible appliquée sur la face du rabat (6) qui est recouverte du produit adhésif. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 3/02

IPC 8 full level

G09F 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/0292 (2013.01)

Cited by

FR2862288A1; FR2984002A1; EP1918228A4; FR2834373A1; FR2764422A1; BE1026785B1; CN113016019A; US7198842B2; US11978365B2; WO2013093277A1; WO03060856A1; WO9855984A1; WO2020099327A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0656614 A2 19950607; EP 0656614 A3 19961009; FR 2713380 A1 19950609; FR 2713380 B1 19960119

DOCDB simple family (application)

EP 94402769 A 19941202; FR 9314529 A 19931203